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'A comprehensive, well-written and beautifully organized book on publishing articles in
the humanities and social sciences that will help its readers write forward with a
first-rate guide as good company' - Joan Bolker, author of "Writing Your Dissertation in
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Fifteen Minutes a Day". 'Humorous, direct, authentic ! a seamless weave of experience,
anecdote, and research' - Kathleen McHugh, professor and director of the UCLA Center
for the Study of Women. Wendy Laura Belcher's "Writing Your Journal Article in Twelve
Weeks: A Guide to Academic Publishing Success" is a revolutionary approach to
enabling academic authors to overcome their anxieties and produce the publications
that are essential to succeeding in their fields. Each week, readers learn a particular
feature of strong articles and work on revising theirs accordingly. At the end of twelve
weeks, they send their article to a journal. This invaluable resource is the only guide
that focuses specifically on publishing humanities and social science journal articles.
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Highly recommended. I will definitely buy this book for my PhD career. Chris

-----------------------------
如果只读一本的话，我觉得这本书足够了。

-----------------------------
一种思路。还是前期的酝酿期重要。

-----------------------------
书名有那么点公众号标题风格的意思，但真是好书，集实用与励志于一体。当写作过程
中没有思路时，可以参考书里建议的写作程序；当啥也不想写、或是发现自己写得太烂
无法继续下去时，可以喝口里面的鸡汤给自己打打气。对于一本关于论文写作的书，我
们还能要求更多吗？

-----------------------------
对于新手写作者的常见问题，总结到位，建议中肯。

-----------------------------
很实用的修改论文指南

-----------------------------
把发表拉下神坛，认真的讲述行业“机密”。不止于实用技巧，还有很多重要书目推荐
。学术边缘人存活必备。

-----------------------------
出中文版了，但换了个中规中矩的书名：《学术期刊论文写作必修课》

-----------------------------
虽然没有按照上面的时间来做，但一步一步周到的建议让人对 Journal
article有了清晰系统的认识以及掌握。

-----------------------------
于是又花了六块五借了一次。



-----------------------------
tips不错 就是太啰嗦了 比如她说你不必搞breakthrough的研究
她先扯“毕竟几世纪以前我们就知道 日光之下并无新鲜事”

-----------------------------
应该叫Editing your journal article in twelve weeks

-----------------------------
噢重读…

-----------------------------
Thomas提供的eassay
workshop的教程，其实感觉后半本书非常好玩，比较像知识论中的evidence怎么matc
h到justification的问题。所以读起来还蛮好玩的。

-----------------------------
Down-to-earth workbook to train junior researchers into good writing habits; useful
guide for the "game" of academic publishing, especially useful for those in social
sciences and humanities. The book teaches the reader skills concerning how
arguments, evidences and conclusions etc. are threaded together, which is universally
applicable to any fiel

-----------------------------
流水线操作的指导，很多checklist不单单对journal article发表有用
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http://www.douban.com/note/77381251/ 这里是有链接的版本 这本书的作者Wendy
Laura Belcher，是Princeton University的一名Assist Prof.，在Department of
Comparative
Literature任教。鉴于作者的研究与教育背景，这本书在功能性上，更加适用于背景是S
ocial Sciences和Hum...  
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